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خبـر رئیس سازمان جهاد کشاورزی فارس:

ارتقای ساختار سازمانی مطالبه جدی در بخش کشاورزی است
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس با تأکید بر اهمیت تأمین 
امنیت غذایی در کشور، گفت: ارتقاء ساختار سازمانی یک مطالبه جدی 

در بخش کشاورزی است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی 
استان فارس، احمد طمراسی در نشست شورای راهبردی این سازمان با 
است،  فرمانداری ویژه  دارای  فارس  استان  اینکه 6 شهرستان  به  اشاره 
تصریح کرد: بخش کشاورزی این شهرستان ها نیز ویژه و تولیدات آنها 

در این بخش نسبت به کل تولید استان عدد قابل توجهی است.وی افزود: 
بنابراین  است  کشاورزی  بخش  در  جدی  مطالبه  یک  ساختار  ارتقای 
و  ویژه  فرمانداری  با  مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان هایی  جایگاه 

شهرستان های جدید باید با بهبود امکانات تثبیت شود.
طمراسی بیان کرد: علاوه بر ارتقای ساختار اداری شهرستان های ویژه، 
باید مدیران و کارشناسان این شهرستان ها نیز توان علمی و اجرایی خود 

را افزایش دهند.

اخطار جهاد کشاورزی شهرستان شیراز 

به روستاهای حاشیه شیراز؛

کشت و زرع با فاضلاب ممنوع
پیگیری  و  تلاش  با  گفت:  فارس  استانداری  امنیتی  سیاسی  معاون 
پرستاری  کادر  معوقات  و  مطالبات  دنبال وصول  به  فارس  استاندار 
خوبی  نتایج  تهران  به  رحیمی  جاری  سفر  در  که  هستیم  درمانی  و 

حاصل گردد.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شورای  جلسه  پنجمین  و  بیست  جلسه  در  زاده  احمدی  فارس 
اطلاع رسانی استان فارس گفت: راهکارهای تقویت عملکرد رسانه ای 
روند  افزایش  و  کرونا  شیوع  با  مقابله  حوزه  در  اطلاع رسانی  و 
واکسیناسیون مورد بحث و بررسی قرار گرفت؛ که درهمین رابطه 
نمایندگان دستگاه های ذیربط از جمله علوم پزشکی با ارائه مستندات 

عملکرد دانشگاه علوم پزشکی دیدگاه های خود را مطرح نمودند.
در ادامه احمدی زاده با اشاره به گذر از پیک پنجم کرونا در استان 
و  ادارات  دستگاه ها،  کلیه  از  بستری،  بیماران  و  مبتلایان  کاهش  و 
موضوع  به  مستمر  و  ویژه  توجه  تا ضمن  کرد  درخواست  رسانه ها 
رعایت  شامل  بیماری  این  از  پیشگیری  مهم  نکات  کرونا  با  مقابله 
و  همنشینی  از  خودداری  و  ماسک  از  استفاده  اجتماعی،  فواصل 

سفرهای غیرضروری را مرتباً به مخاطبین یادآوری نمایند.
رئیس شورای اطلاع رسانی استان فارس تأکید کرد، در طول حدود 
ایثارگرانه  سلامت  مدافعان  و  درمانی  کادر  مجموعه  اخیر  سال  دو 
برای خدمت به هموطنان تلاش کردند و در این راه تعدادی از این 
فرشتگان نجات بشریت، جان خود را در جهاد فی سبیل الله و سلامت 

مردم از دست دادند.
خستگی  موجب  بیماری،  شیوع  سنگین  حجم  متأسفانه  افزود:  وی 
افزایش  به  توجه  با  است  امید  فرسایش مجموعه درمانی شده که  و 
شاهد  واکسن  تزریق  و  سالن ها  توسعه  واکسن،  واردات  سرعت 

کاهش چشمگیر مبتلایان باشیم.
معاون سیاسی امنیتی استاندار فارس گفت: با توجه به افزایش میزان 
افزایش  واکسیناسیون  روند  فارس  استان  سطح  در  واکسن  سهمیه 
حداکثر  با  پزشکی  علوم  دانشگاه های  زمینه  این  در  و  داشته  خوبی 

تلاش به اقدامات لازم به منظور واکسیناسیون مشغول هستند.
پروتکل های  مستمر  رعایت  به  هموطنان  به  هشدار  با  زاده  احمدی 
نشانگر  بهداشتی  مجموعه های  گزارش های  کرد:  تأکید  بهداشتی 
پیش بینی  مهر  نیمه  از  متأسفانه  و  پنجم  پیک  در  مبتلایان  کاهش 
شروع موج ششم کرونا موسوم به لاندا خواهیم بود که در همین زمینه 
جلسات هماهنگی برگزار و افزایش آمادگی های لازم برای مواجهه 
با بیماری با توجه به دستورات ریاست جمهوری در دستور کار قرار 

گرفته است.
وی گفت: با تلاش و پیگیری استاندار فارس به دنبال وصول مطالبات 
و معوقات کادر پرستاری و درمانی هستیم که در سفر جاری رحیمی 

به تهران نتایج خوبی حاصل گردد.
احمدی زاده گفت: شورای اطلاع رسانی در راستای تحقق فرمایشات 
اخیر مقام معظم رهبری در دیدار با هیئت دولت مبنی بر امیدآفرینی 
بزرگنمایی  هرگونه  به دوراز  است  ملزم  مردمی،  اعتماد  تقویت  و 
نظام مقدس جمهوری  نمایی های دشمن و بدخواهان  در مقابل سیاه 
اسلامی، دستاوردها، تلاش های کارکنان در سه قوه مجریه، قضاییه و 

مقننه همچنین نهادها و نیروهای مسلح را اطلاع رسانی نماید.
معاون سیاسی امنیتی استانداری فارس گفت: با شروع فعالیت دولت 
امید  بین آحاد مردم،  به ویژه حضور ریاست جمهوری در  جدید و 
به خدمت و رفع مشکلات افزایش یافته و همه ما موظفیم با حمایت 
جمهوری  مقدس  نظام  تلاش های  از  صحیح  و  دقیق  اطلاع رسانی  و 

اسلامی به افزایش اعتماد عمومی کمک کنیم.
احمدی زاده افزود: همه کارکنان به ویژه روابط عمومی دستگاه ها 
باید بدون توجه به گرایشات سلیقه ای و سیاسی به موضوع اطلاع رسانی 
خدمات نظام جمهوری اسلامی اهتمام داشته باشند، چرا که مردم در 
سیاسی  گرایشات  و  دولت ها  به  نظام  عملکرد  از  خود  قضاوت های 

کمتر توجه دارند.
رسانه های  فارس گفت:  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیر کل   
بحث  در  بی نظیری  و  مؤثر  عملکرد  مجازی  فضای  فعالان  و  استان 
شورای  مجموعه  با  رسانه ها  تعامل  همواره  و  داشته  اطلاع رسانی 

اطلاع رسانی در سطح کشور مثال زدنی است.
دستگاه های  عمومی  روابط  بیشتر  همکاری  با  امیدواریم  افزود:  وی 
اجرایی، آموزشی با دانشگاه علوم پزشکی سطح اطلاع رسانی مقابله با 

کرونا تا نابودی کامل این بیماری افزایش مستمر داشته باشد.
دبیر شورای اطلاع رسانی استان فارس گفت: از ابتدای آغاز مأموریت 
فضای  و  رسانه ای  فعالیت های  میزان  کرونا؛  با  مقابله  اطلاع رسانی 
مجازی در استان فارس نسبت به سایر استان ها در بخش های تولید 
ارشاد  ارزیابی وزارت  با  انتشار، هماهنگی سازمانی  محتوا، مدیریت 

اسلامی در سطح برتر قرار گرفته است.

معاون سیاسی امنیتی استانداری فارس: مدیر کل کتابخانه های استان فارس عنوان کرد؛

تأمین اعتبار خرید تجهیزات کتابخانه 
عمومی شهید دستغیب

ابتلای بیش از ۴۲۲ هزار نفر از ابتدای 
شیوع تاکنون در استان فارس

رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای اسلامی شهر شیراز:

شیراز  شهر  اسلامی  شورای  معماری  و  شهرسازی  کمیسیون  رئیس 
با اشاره به اینکه باید بافت های درون شهری را احیاء کنیم، اظهار 
داشت: با احیای بافت های مرکزی شهر، ضمن ارائه بهتر خدمات، از 

هزینه های اضافی جلوگیری خواهد شد.
رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای اسلامی شهر شیراز به 
همراهی جمعی از مسئولان و مدیران شهری از سایت 18 هکتاری 

تغییر کاربری یافته در بلوار آفرینش بازدید کردند.
اسلامی  از روابط عمومی شورای  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
بلوار  هکتاری   18 سایت  از  بازدید  در  ترابی  غلامعلی  شیراز،  شهر 
آفرینش اظهار داشت: یکی از دغدغه های اعضای شورای شهر تغییر 
کاربری در ارتفاعات اطراف شیراز است که می تواند باعث زمین 

خواری در این محدوده ها گردد.
بلوار آفرینش را در  از اراضی  ادامه داد: 18 هکتار  غلامعلی ترابی 
کمیسیون ماده 5 برای ساخت و ساز جهت پرسنل جهاد کشاورزی 

در جهت مسکن ملی تغییر کاربری داده اند.
وی با بیان اینکه شورای شهر شیراز موافق اقدام ملی مسکن است، 
و  است  مهم  بسیار  ملی  مسکن  برای  زمین  جانمایی  کرد:  تصریح 
موضوعات مختلفی نظیر خدمات رسانی و جلوگیری از آسیب رسانی 

به محیط زیست باید مورد توجه قرار گیرد.
عضو شورای شهر شیراز همچنین گفت: درصورت تغییر کاربری و 
ساخت و ساز در این 18 هکتار، 100 هکتار از زمین های شمال غرب 

شیراز با مشکلاتی مواجه خواهند شد.
وی با بیان اینکه مرکز شهر از سکنه در حال خالی شدن است، اذعان 
داشت: زمین های مناسبی در شهر داریم که متناسب با طرح جامع 

شیراز می تواند مورد استفاده قرار گیرد.
 ترابی با اشاره به اینکه باید بافت های درون شهری را احیاء کنیم، 
بهتر  ارائه  ضمن  شهر،  مرکزی  بافت های  احیای  با  داشت:  اظهار 

خدمات، از هزینه های اضافی جلوگیری خواهد شد.
وی پیشنهاد داد که برای رسیدن به بهترین راهکار، با حضور همه 

ارگان ها و دستگاه های مرتبط طرحی جامع با ظرفیت سنجی براساس 
توسعه مطلوب شهر ارائه شود.

دبیر کمیته فنی کمیسیون ماده 5 در این جلسه گفت: در سال 1388 
محدوده شیراز حدود 12 هزار هکتار بود اما بعد به 21 هزار هکتار 

رسید که در کشور بی نظیر بوده است.
رهنمایی با بیان اینکه 18 هکتار بلوار آفرینش دارای کاربری فضای 
سبز بوده، اذعان داشت: در جهت حفظ اقلیم و محیط زیست باید در 
محور شمال و شمال غرب، ساخت و ساز کم و سرانه فضای سبز 

افزایش یابد.
معاون معماری و شهرسازی شهرداری شیراز نیز بیان داشت: سایت 
18 هکتاری بلوار آفرینش از مناطق حساس و زیست محیطی شهر 
است. جواد بهادری عنوان کرد: اگر فردی بخواهد زمینی را تغییر 
کاربری دهد، به هیچ وجه امکان ندارد اما ادارات و ارگان های دولتی 

به راحتی تغییر کاربری می دهند.
سعید معصومی، سرپرست شهرداری منطقه 10 نیز متذکر شد: اگر در 
این منطقه یک کلبه کوچک ساخته شود، کل دشت و فضای سبز و 

محیط زیست آن از بین خواهد رفت.

شهردار صدرا خبر داد؛

شهردار صدرا گفت: به  زودی کلنگ ساخت پارک ۹ هکتاری در 
فاز 2 به زمین زده خواهد شد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری صدرا 
اسلامی  در ششمین جلسه رسمی شورای  مطلب  این  بیان  با  پرنیان 
ساخت  برای  برنامه هایی  گذشته  سال  دو  در  گفت:  صدرا  شهر 
در  پارک  پنج  تعداد  داشتیم که خوشبختانه  محله ای  پارک  چندین 
اعتبارات سال جاری  سال گذشته و شش پارک محله ای دیگر در 

شهرداری قرار گرفته است.
فضای  متأسفانه  گفت:  صدرا  شهر  سبز  فضای  درخصوص  پرنیان 
است  ناچیز  بسیار  دو  فاز  بخصوص  ایجاد شده در شهر صدرا  سبز 

به گونه ای که تنها فضای سبز بزرگ مقیاس قابل توجه که دراختیار 
مردم صدرا قرار دارد اکوپارک است که در فاز یک قرار دارد و 
جهت استفاده شهروندان فاز دو از فضای سبز شهری لازم بود که 

مکانی جهت ایجاد پارک در نظر گرفته شود.
فاز  برای ساخت پارک در  فراوانی  پیگیری های  بیان کرد:  پرنیان 
شهر  شورای  به  هکتاری   ۹ پارک  ساخت  طرح  و  گرفت  انجام   2
مواجه  شورا  اعضای  خوب  حمایت  و  استقبال  با  که  گردید  ارائه 
به زودی  طراحی،  پایان  از  پس  شهر  شورای  تصویب  با  و  گردید 
خواهد  زده  زمین  به   2 فاز  در  هکتاری   ۹ پارک  ساخت   کلنگ 

شد.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز:

مرکز واکسیناسیون حسینیه ثارالله )ع( 
شیراز شبانه روزی شد


